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PROTOKÓŁ NR XXXIII/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 22 czerwca 2017 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

22 czerwca 2017 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą trwała od godz. 1000  do godz. 1330. 

  

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali 

obrad obecnych było 12 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy          p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy          p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy         p. Ewa Bator 

4. Dzielnicowy Posterunku Policji 

w Nowym Mieście nad Pilicą                                  asp. szt. Wojciech Orzeszek 

5. Przedstawiciel Młodzieżowej Rady Gminy   

w Nowym Mieście nad Pilicą                                      p. Wiktoria Pakuła 

6. Przewodniczący Gminnej Rady  

Seniorów w Nowym Mieście nad Pilicą                      p. Jan Trzaskowski 

7. Pracownik Urzędu Miasta i Gminy                          p. Andrzej Przyborek   

8. Kierownik Miejsko - Gminnego Ośrodka  

Pomocy Społecznej                             p. Urszula Gil         

9. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

    

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił zebranym 

proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2016 oraz prognozy na 

lata 2017 i 2018 dla gminy Nowe Miasto nad Pilicą w oparciu o analizę sytuacji 

społecznej i demograficznej. 

4. Przedstawienie sprawozdania z realizacji ,,Rocznego Programu Współpracy 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalnośc pozytku publicznego na rok 2016,,. 

5. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

za okres międzysesyjny.  
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7. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy oraz sprawozdania 

finansowego za rok 2016. 

- omówienie sprawozdań przez Skarbnika Miasta i Gminy. 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu  

z realizacji budżetu za 2016 rok.  

- przedstawienie oceny sprawozdania z wykonania budżetu za 2016 rok przez 

Komisję Rewizyjną. 

- przedstawienie oceny sprawozdania finansowego za 2016 rok przez Komisję 

Rewizyjną. 

- przedstawienie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi absolutorium z wykonania budżetu za 2016 rok.  

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym wniosku 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium z wykonania 

budżetu za 2016 rok.  

- dyskusja. 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy za 2016 rok. 

b) udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy za rok 2016. 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą  

na lata 2017 - 2022.   

e)skreślenia zabytku i wyłączenia karty adresowej z Gminnej Ewidencji Zabytków.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Nie zgłoszono. Przyjęto porządek obrad.  

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował,  

że protokół z ostatniej sesji Rady był tradycyjnie wyłożony do wglądu w Biurze 

Rady i umieszczony na stronie internetowej Urzędu. W związku z tym zapytał czy 

są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu.  

W głosowaniu jednogłośnie 12 za na stan obecnych na sali 12 radnych, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 3 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Dzielnicowego Posterunku 

Policji w Nowym Mieście nad Pilicą asp. szt. Wojciecha Orzeszka. Nadal aktualny 

na naszych drogach jest problem kierujących po spożyciu alkoholu.  Prosił, aby  
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w okresie prac polowych zwrócić uwagę na pozostawianie domostw bez opieki. 

Osoby starsze są w większym stopniu narażone na przestępstwa. Oszuści często 

wyłudzają pieniądze podają się za bliską osobę i proszą o pożyczkę. Dzielnicowy 

zaapelował, aby rodzice nie angażowali dzieci do prac polowych w tym kierowanie 

pojazdami rolniczymi najczęściej ciągnikiem, które mogą narazić je na utratę 

zdrowia lub życia. Prosił o rozwagę podczas wykonywania tego rodzaju prac. 

Następnie zwrócił uwagę na cudzoziemców przebywających nielegalnie w kraju 

oraz przyjeżdżających na podstawie wiz turystycznych a w rzeczywistości 

pozostających tu na dłużej i podejmujących się tu pracy. Osoby pracujące w 

naszym kraju to  przeważnie Ukraińcy. W związku z tym prosił o zgłaszanie takich 

osób do Urzędu Celnego, które miały przyjechać do pracy, a nie dotarły a 

przebywają na terenie naszego kraju. Prosił o zwracanie uwagi czym osoby te się 

zajmują, przede wszystkim należy eliminować obcokrajowców, którzy nadużywają 

alkoholu.  

 

Głos zabrała kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

p. Urszula Gil przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2016 oraz 

prognozę na lata 2017 i 2018 dla gminy Nowe Miasto nad Pilicą w oparciu  

o analizę sytuacji społecznej i demograficznej. Ocena zasobów pomocy społecznej 

została wprowadzona w 2011 roku zmiana ustawy o pomocy społecznej zastępując 

bilans potrzeb w zakresie pomocy społecznej. Zawiera ona dane za rok 2016 oraz 

prognozę na lata 2017 i 2018 dla gminy Nowe Miasto nad Pilicą w oparciu  

o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. Ocena zawiera zasoby, 

obejmujące w szczególności infrastrukturę, kadrę, organizacje pozarządowe  

i nakłady finansowe na zadania pomocy społecznej bez względu na podmiot je 

finansujący i realizujący, obejmuje osoby i rodziny korzystające z pomocy 

społecznej, rodzaje ich problemów oraz ich rozkład ilościowy. 

W poszczególnych tabelkach przedstawione są dane dotyczące osób i rodzin 

korzystających z poszczególnych rodzajów świadczeń. Generalnie liczba rodzin  

i osób korzystających z pomocy spada ze względu na zbyt niskie kryterium 

dochodowe, które nie jest weryfikowane od 2012 roku. 

Na pomoc społeczną nakładane są także nowe zadania do realizacji jednak nie idzie 

to w parze ze środkami finansowymi, w dużej mierze świadczenia finansowane są  

z zadań własnych gminy. Nowymi zadaniami dla gmin jest kontynuowanie 

zatrudnienia i rozwijanie formy pracy asystenta rodziny  w celu unikania sytuacji 

odbierania dzieci z rodzin i przekazywania do pieczy zastępczej, 

współfinansowanie pobytu dzieci w pieczy zastępczej.  Prowadzenie procedury 

Niebieskich kart oraz obsługa zespołu interdyscyplinarnego jest także dużym 

wyzwaniem dla ośrodka pomocy społecznej.  Aby pomoc rodzinom przezwyciężyć 

problemy działania ośrodka pomocy nastawione są na zintegrowaną i ścisłą 

współpracę instytucji i organizacji których główna forma działalności jest 

integracją i aktywizacją społeczności lokalnej, która zmaga się z tymi samymi 

problemami społecznymi np. bezrobociem. Przykładem takiego działania jest 
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program PAI Program Aktywizacja i integracja realizowany przez powiatowy 

urząd pracy działający we współpracy z ośrodkiem pomocy społecznej l. 

Kolejnym wyzwaniem dla pomocy społecznej jest pomoc osobom starszym. Coraz 

większe nakłady finansowe przeznacza się na świadczenie usług opiekuńczych dla 

osób starszych i niepełnosprawnych. Wzrastają także koszty utrzymania osób 

przebywających w domu pomocy społecznej od 2004 roku gminy współfinansują 

to zadanie a coraz więcej osób starszych nie ma zapewnionej opieki przez rodzinę 

bądź są osobami samotnymi.  

Na poprawę jakości życia rodzin z dziećmi ma znaczący wpływ program Rodzina 

500+. Program przyniósł też zdecydowana poprawę warunków materialnych 

rodzin. Odnotowujemy coraz mniej osób korzystających ze świadczeń pomocy 

społecznej i z pomocy w postaci dożywiania – stosunku do roku poprzedniego. 

Program ten ma wpływ na zmniejszenie ubóstwa wśród dzieci, poprawę warunków 

materialnych rodzin a zatem zauważalny jest wzrost konsumpcji związany z lepszą 

sytuacją finansową rodzin. Podniósł się standard życia rodzin pobierających 

świadczenie wychowawcze, pozwalając rodzinom żyć w poczuciu bezpieczeństwa 

finansowego. 

Ocena ta nie oznacza niedostrzegania ogromu potrzeb społecznych ukazanych 

zebranych danych dotyczących między innymi kwestii zatrudnienia, czy 

problemów zdrowotnych mieszkańców, które pozostają w ścisłym związku z ich 

sytuacją finansową, a co za tym idzie także poziomem życia. W perspektywie lat 

następnych potrzeby ośrodka pomocy społecznej mają tendencję wzrostową, nie 

tylko w aspekcie finansowym ale również w zakresie nowych zadań.  

Wśród nich są: 

- kontynuowanie zatrudnienia i rozwijanie form pracy asystenta rodziny w celu 

umożliwienia powrotu dzieci z pieczy biologicznej oraz zapobiegania odbieraniu 

dzieci z rodzin do pieczy zastępczej, 

- udoskonalenie, upowszechnienie i ułatwienie rozwoju środowiskowych form 

instytucjonalnych realizujących działania profilaktyczne, 

- zintegrowanie i ścisła współpraca i koordynacja działań instytucji i organizacji 

istotnych dla zaspokajania potrzeb członków społeczności lokalnej, na rzecz 

aktywizacji osób i rodzin korzystających ze świadczeń pomocy społecznej, 

- otwarcie na sektor prywatny w systemie pomocy społecznej, 

- zwiększenie usług opiekuńczych dla osób starszych i niepełnosprawnych miejscu 

ich zamieszkania, 

- budowanie systemu wsparcia dla osób starszych poprzez propagowanie idei 

rodzinnych domów pomocy oraz wolontariat. 

Ocena stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów Jan Trzaskowski nawiązał do 

wypowiedzi pani kierownik. Zwrócił uwagę, że środki finansowe kierowane do 

osób starszych są za małe. Prosił radnych, aby osobom starszym obniżyć stawki 

opłat za dostarczanie wody.  
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Przewodniczący Rady prosił, aby wszelkie sprawy zgłaszać  na posiedzeniach 

komisji, rady seniorów. Następnie spytał o kwotę jaka została zrealizowana  

w ramach programu 500+. W ramach programu w roku ubiegłym wypłacano kwotę 

ok. 400tys. zł. miesięcznie. Z programu korzysta 524 rodziny.   

Pani Skarbnik uzupełniła wypowiedź program wprowadzono w kwietniu 2016 roku  

i wypłacono ok. 3 622 000,00zł.  

 

PKT 4 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Karolina Morawska przedstawiła  

sprawozdanie z realizacji ,,Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2016”. Sprawozdanie stanowi załącznik  

nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 5 

             Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina poinformował, 

że komisja w okresie miedzysesyjnym obradowała w dniu 30 maja 2016 roku.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do 

niniejszego protokołu oraz: 

1. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

Posiedzeniu przewodniczył p. Bartosz Gulina –Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się i rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 

2016 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

2. Zapoznanie się i rozpatrzenie sprawozdania finansowego gminy za 2016 rok. 

3. Wypracowanie i sporządzenie wniosku o udzielenie bądź nie udzielenie 

absolutorium Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

W PKT. 1 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła sprawozdanie roczne  

z wykonania budżetu Gminy za 2016 rok, sprawozdanie z realizacji planu 

finansowego samorządowej instytucji samorządowej kultury oraz informację  

o stanie mienia komunalnego za 2016 rok, składające się z części opisowej, które 

stanowi (załącznik nr 1), informacji z wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury za 2016 rok (załącznik nr 2 i załącznik nr 3), 

informacji o stanie mienia Gminy za 2016 rok (załącznik nr 4),  Pani Skarbnik 

poinformowała, że nowelizacji uchwały budżetowej dokonano na podstawie 9 

podjętych uchwał Rady Miejskiej w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 

2016 rok. Wydanych zostało 26 zarządzeń Burmistrza w sprawie zmian w planie 

dochodów i wydatków budżetu miasta i gminy. 

Sprawozdanie zawiera również informację na temat realizowanych przetargów na 

poszczególne zadania inwestycyjne. Rok budżetowy 2016 zamknął się nadwyżką 

budżetu w wysokości 278 984,22zł.  

Członkowie Komisji Sprawozdanie zaopiniowali pozytywnie. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu posiedzenia komisji. 
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Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała z uchwałą Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Nr Ra 198.2017 z dnia 27 kwietnia 

2017 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2016. Sprawozdanie  

z wykonania budżetu za rok 2016 opiniuje pozytywnie. Informacja stanowi 

załącznik do protokołu posiedzenia. 

W PKT 2 Skarbnik Miasta i Gminy - p. Ewa Bator poinformowała, że Burmistrz 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą przedłożył sprawozdania finansowe za 

2016 rok. Bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, Bilans 

jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego, Rachunek zysków  

i strat jednostki (wariant porównawczy) sporządzony na dzień 31.12.2016 r., 

Zestawienia zmian w funduszu jednostki sporządzone na dzień 31.12.2016 r. 

Członkowie Komisji Sprawozdania finansowe za 2016 r. zaopiniowali pozytywnie. 

Sprawozdania stanowią załącznik do protokołu posiedzenia komisji. 

W PKT. 3 Przewodniczący Komisji odczytał Uchwałę Nr 1/2017 Komisji 

Rewizyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 30 maja 2017 roku w sprawie 

wniosku o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą. Członkowie Komisji wniosek przyjęli w głosowaniu jawnym za 5 

członków komisji, na regulaminową liczbę 6, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej Iwona Lepa 

poinformowała, że w okresie międzysesyjnym komisja odbyła posiedzenie w dniu 

13 czerwca 2017 roku. Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektów organizacyjnych szkół na rok szkolny 2017/2018. 

Sprawy związane z organizacją dowozu dzieci do szkół.  

   2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W PKT 2 Głos zabrał dzielnicowy Wojciech Orzeszek zwrócił uwagę na  kwestię 

,,dzikich kąpielisk” na terenie Nowego Miasta. Prosił o ustawienie tabliczek 

informujących o zakazie kąpieli wzdłuż brzegu rzeki przy ul. Góra, ulicy Pilicznej 

oraz  w Gostomii przy moście. Następnie poinformowała, że Towarzystwo 

Przyjaciół Nowego Miasta zwróciło się z wnioskiem o uznanie za pomnik przyrody 

drzewo – dąb szypułkowy zlokalizowanego na terenie parku nowomiejskiego oraz 

z wnioskiem o włączenie do Gminnej Ewidencji Zabytków tzw. ,,Alei” 

mieszczącej się przed oczyszczalnią miejską.  Kolejny wniosek to uznanie jako 

pomnika przyrody dąb szypułkowy rosnący w parku miejskim. Komisja zapoznała 

się z projektem uchwały w sprawie skreślenia zabytku i wyłączenia karty 

adresowej z Gminnej Ewidencji Zabytków. 

Komisja zapoznała się z projektami organizacyjnymi szkół. W Publicznej Szkole 

Podstawowej z oddziałami gimnazjalnymi w Nowym Mieście nad Pilicą będzie 

uczyło się 157 uczniów, natomiast w dwóch oddziałach gimnazjalnych 106 

uczniów. Klas I zaplanowano jedną, klas II jedną, klas III  - 21 osób, klasy IV będą 



 7 

dwie, klasa V -23, klasa VI -18, klasa VII – 24. Dla dzieci oddziałów 

przedszkolnych trwa rekrutacja.   

W Publicznej Szkole Podstawowej w Nowym Mieście nad Pilicą poinformowała, 

że ogólna ilość uczniów 230 (było 375 dzieci) będzie 12 klas. Planowane są 2 klasy 

- I, 1 klasa - II, 2 klasy - III, 2 klasy - IV, 2 klasy - V, 1 klasa - VI, 2 klasy - VII. 

W Publicznej Szkole Podstawowej w Żdżarach będzie się uczyło 72 uczniów w 

klasach I-VII oraz 17 dzieci w wieku od 3 do 5 lat.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej Dariusz Dziurowicz 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym komisja odbyła wspólne posiedzenie 

Stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 20 czerwca 2017 roku.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do 

niniejszego protokołu oraz: 

1. Skarbnik Miasta i Gminy           p. Ewa Bator  

Posiedzeniu przewodniczył Dariusz Dziurowicz – przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się i rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 

rok oraz sprawozdań finansowych. 

2. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady.  

   3. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W PKT. 1 Skarbnik Miasta i Gminy Ewa Bator omówiła sprawozdanie z 

wykonania budżetu gminy za 2016 rok, sprawozdanie z realizacji planu 

finansowego samorządowych instytucji kultury oraz informację o stanie mienia 

komunalnego za 2016 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Komisja nie wniosła uwag wyraziła pozytywną opinię. 

Przewodniczący Rady zapoznał radnych z uchwałą Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie opinii o przedłożonym 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą w 

sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium z wykonania budżetu za rok 2016.  

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna. 

Następnie Skarbnik Miasta i Gminy Ewa Bator przedstawiła sprawozdania 

finansowe Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za rok 2016 składające się z: 

- bilansu z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego,  

- bilansu jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego, 

- rachunku zysków i strat jednostki 

- zestawienia zmian w funduszu jednostki. 

Komisje nie wniosły uwag.  

W PKT 2 Skarbnik Miasta i Gminy Ewa Bator omówiła projekty uchwał w 

sprawie: 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy za 2016 rok. 

- udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy za rok 2016. 
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- zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 

2017-2022.  

 

Następnie Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej Iwona Lepa omówiła 

projekt uchwały w sprawie skreślenia zabytku i wyłączenia karty adresowej z 

Gminnej Ewidencji Zabytków.  

W PKT 3 Radny Sebastian Stolarek prosił o ustawienie pojemników na odpady 

komunalne segregowane (przy kładce) ul. Piliczna. 

Komisja wnioskowała o ustawienie znaku zakazującego kąpieli przy promie w 

msc. Domaniewice. Na tym posiedzenie zakończono. 

 

PKT 6 

Burmistrz Miasta i Gminy Mariusz Dziuba przedstawił sprawozdanie za okres 

międzysesyjny tj. od 18.05.2017r. do 22.06.2017r.  

19.05. udział w Grójcu na konferencji Samorząd - Biznes - Rozwój na którym 

poruszone zostały sprawy pracy samorządów, 

21.05. udział w ,,Łejkówce”  wraz z Przewodniczącym Rady w wręczeniu nagród 

za udział w zawodach wędkarskich o Puchar Burmistrza Miasta i Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą, 

22.05. udział w posiedzeniu Powiatowej Rady Rynku Pracy w Grójcu. 

Przewodniczącym Powiatowej Rady wybranym został wójt Błędowa natomiast 

wiceprzewodniczącym wybrano pana Burmistrza, 

- spotkanie z dyrektorem żłobka dotyczące funkcjonowania placówki, 

- spotkanie ze strażakami Ochotniczej Straży Pożarnej Gostomia, w sprawie placu 

zabaw oraz remontu strażnicy, 

23.05 spotkanie z administratorem targowiska, 

- spotkanie z projektantem w sprawie Placu Armii Krajowej, 

- spotkanie z Komendą Wojewódzkiej Policji w sprawie organizacji festynu 

rodzinnego ,,Spotkanie z Błogosławionym”, 

- spotkanie z organizatorami ,,Nowe Miasto Biega”, 

24.05. podpisanie aneksu do umowy w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie (kanalizacja na terenie osiedla 

wojskowego), 

- 25.05. spotkanie z przedstawicielami fundacji, która stara się postawić pomnik lub 

tablice upamiętniającą poległych pilotów pracujących w byłej jednostce 

wojskowej, 

- dokonanie objazdu gminy w ramach realizacji zadań funduszu sołeckiego oraz 

planowanych inwestycji drogowych, 

26.05. udział w uroczystościach patrona w Publicznej Szkole Podstawowej w 

Nowym Mieście, 

- spotkanie w ogrodach klasztoru z przedstawicielami wojska, policji oraz Zakładu 

Ubezpieczeń Społecznych (rozplanowanie wszystkich stoisk podczas uroczystości), 
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27.05. udział w uroczystościach święceń biskupich ks. Prałata Józwowicza 

nuncjusza apostolskiego w Rwandzie, 

W dniu 8 czerwca w Kościele Parafialnym odbyła się Msza św. odprawiona przez 

biskupa ks. Prałata Józwowicza. 

- udział w spotkaniu z okazji Dnia Dziecka zorganizowanym przez ks. Proboszcza 

na nowo otwartym boisku w Łęgonicach, 

- 29.05. odbiór kanalizacji na osiedlu sady, 

 21.06. dokonanie objazdu Nowego Miasta, 

- spotkanie z rodzicami w sprawie żłobka, 

30.05. spotkanie z dowódcą 1.Grójeckiego Ośrodka Radioelektronicznego w 

sprawie pikniku militarnego, zaplanowany na początku sierpnia, 

- spotkanie z organizatorami warszawskiej pielgrzymki w sprawie odprawienia 

Mszy świętej w Nowym Mieście, 

-  udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, 

- spotkanie w Tomaszowie Mazowieckim Jednostce Wojskowej w sprawie 

organizacji Pikniku Militarnego, 

31.05. udział w posiedzeniu Lokalnej Grupy Działania, 

- udział w spotkaniu Rady Społecznej w szpitalu na którym poruszono sprawy 

budowy windy w przychodni przy szpitalu, 

02.06. udział w Łazach na spotkaniu gmin wiejskich i miejsko-wiejskich z 

województwa mazowieckiego, na którym poruszone były sprawy: 

- braku środków z funduszy gruntów rolnych. Kolejny rok nasza gmina występuje 

o środki z Urzędu Marszałkowskiego. Do chwili obecnej nasze starania są 

bezskuteczne. Tych funduszy nie otrzymuje również Gmina Odrzywół, Potworów i 

inne okoliczne gminy. Minister Orzełowska na spotkaniu zapewniła, że udzieli 

odpowiedzi dlaczego nasza gmina nie otrzymuje środków do chwili obecnej nie 

wpłynęły odpowiedzi.  

- braku rozpatrywania wniosków Lokalnej Grupy Działania. Pierwsze wnioski 

zostały złożone na początku bieżącego roku i po nim kolejne. Na dzień dzisiejszy 

wnioski nie zostały pozytywnie rozpatrzone, 

- oraz zostały poruszone sprawy składowania odpadów komunalnych, 

03.06. odbył się festyn w parku nowomiejskim ,,Nowe Miasto Biega”. W ramach 

dodatkowych atrakcji dzieci mogły skorzystać z dmuchańców i innych oraz 

uczestniczyć w ,,Biegu Krasnala”,  

04.06. festyn rodzinny ,,Spotkanie z Błogosławionym”  połączony z Dniem 

Dziecka. Tegoroczny Festyn zaszczycili swoją obecnością prezydent RP Andrzej 

Duda wraz z małżonką Agatą Kornhauser - Duda.  

06.06. objazd terenu jednostki wojskowej i prac które wykonywane są na terenie 

miasta, 

07.06. spotkanie w Tomaszowie Mazowieckim Jednostce Wojskowej w sprawie 

organizacji Pikniku Militarnego, 

- spotkanie z dyrektorem Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Nowym Mieście nad Pilicą, 

08.06. spotkanie w terenie z dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg, 
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- spotkanie na temat zalewania drogi w Żdżarach w sprawie przepustu i 

ewentualnie położenia  nowej nakładki na tym odcinku,  

- spotkanie z przedstawicielami Stowarzyszenia ,,Młyn”, Liceum 

Ogólnokształcącego, Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury, 

- udział w Mszy św. w Kościele Parafialnym koncelebrowanej przez biskupa ks. 

Prałata Józwowicza, 

- 09.06. spotkanie z prezesem i komendantem OSP w sprawie omówienia 

wniosków na wyposażenie jednostek straży oraz omówienie obchodów 

jubileuszowych w Łęgonicach, które są planowane na koniec sierpnia, 

- spotkanie w Grójcu z posłami dawnego województwa radomskiego, 

12.06. spotkanie z przedstawicielem Centrum Bezpieczeństwa Informatycznego, 

- spotkanie z dyrektorem gimnazjum w sprawie omówienia prac 

przygotowawczych placówki w przyszłym roku szkolnym, 

- spotkanie z wojewodą łódzkim w sprawie przyłączenia się do wysypiska 

odpadów komunalnych w Rawie Mazowieckiej, 

13.06. spotkanie wójtów z Wojewodą Mazowieckim oraz z Kuratorem Oświaty na 

którym poruszone były sprawy z wprowadzeniem reformy oświatowej. Pan 

Burmistrz przedstawił problemy dróg wojewódzkich oraz szkód wyrządzonych 

przez zwierzęta dzikie, 

- spotkanie z kierowcami OSP Nowe Miasto - omówienie zakresu czynności prac, 

- spotkanie w sprawie gazu. W najbliższym czasie gaz popłynie do Żłobka i Domu 

Kultury,  

- objazd gminy – Rudki, Jankowice świetlice w których odbywają się remonty. W 

budynku w Rudkach szereg prac jest wykonanych prace zakończą się pod koniec 

czerwca. W Jankowicach również szereg prac jest wykonanych i zakończą się pod 

koniec lipca, 

19.06. lustracja w Pobiednej w sprawie zbiornika przeciwpożarowego, 

- spotkanie z sołtysami w sprawie działalności sołectwa, 

20.06. spotkanie Powiatowej Rady Pracy – na naszym terenie systematycznie spada 

liczba bezrobotnych, natomiast wzrasta liczba zatrudnionych obcokrajowców, 

- spotkanie ze Starostą Powiatowym w Grójcu,  

- spotkanie w Grójcu Nadleśnictwie w sprawie inwestycji drogowych, 

21.06. spotkanie z dyrektorami szkół podstawowych, Publicznego Gimnazjum, 

Domu Kultury w sprawie przeprowadzenia remontów planowanych w okresie 

wakacji oraz zakończenia roku szkolnego.   

Przewodniczący Rady spytał czy są pytania do sprawozdania z okresu 

międzysesyjnego.  

 

Głos zabrał mieszkaniec Gminy p. Marian Dziedzic zwrócił uwagę, że w 

Biuletynie Informacji Publicznej nie są umieszczone Zarządzenia Burmistrza oraz 

kwartalne sprawozdania finansowe. Spytał czy Miejsko Gminny Ośrodek Kultury 

ma stronę internetową i czy są zamieszczone informacje związane z bieżącą 

działalnością placówki. 
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Pan Burmistrz odpowiedział, jeśli chodzi o Dom Kultury trwają prace remontowe 

pomieszczeń oraz wykonywane jest przyłącze instalacji gazowej. Informacje o 

zajęciach w placówce będą dostępne jeżeli budynek będzie oddany do użytku. 

Na stronie internetowej Urzędu będą umieszczone zarządzenia i sprawozdania 

finansowe. 

Przewodniczący Rady powiedział, że z informacji jakie posiada na zapytanie 

radnego Sebastiana Stolarka w kwestii funkcjonowania Domu Kultury jest 

przygotowywana odpowiedź przez panią dyrektor na kolejną sesję Rady.  

 

PKT 7 

Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 

- od Wojewody Mazowieckiego z dn. 26.05.2017r.  list z okazji Dnia Samorządu 

Terytorialnego.  

 

Salę obrad o godz. 11.45 opuściła radna Iwona Lepa.  

 

- z dn.07.06.2017r. stanowisko Rady Powiatu Sokołowskiego przyjęte na sesji w 

sprawie zapowiadanych przez przedstawicieli Ministerstwa Rodziny, Pracy i 

Polityki Społecznej zmian w zakresie włączenia w struktury administracji rządowej 

powiatowych urzędów pracy. 

- z dn. 09.06.2017r. uchwała w sprawie przystąpienia Gminy do Stowarzyszenia 

,,Związek Samorządów Polskich”. 

- z dn.12.06.2017r. stanowisko rady powiatu Łosickiego w sprawie urzędów pracy. 

- z dn. 14.06.2017r. zawiadomienie rodziców Żłobka Samorządowego. 

Przewodniczący Rady zaprosił do udziału w posiedzeniach komisji. Przypomniał o 

bezpłatnych poradach prawnych udzielanych w tut. Urzędzie. Komisja Rewizyjna 

przyjmuje sugestie co do odpowiedzialności gwarancyjnych wykonanych 

inwestycji w ramach budżetu gminy. Następnie Przewodniczący podziękował 

wszystkim instytucjom, osobom prywatnym, wolontariuszom za pomoc przy 

organizowaniu Dnia Dziecka połączonymi z festynem rodzinnym. W imprezie 

udział wzięło ok. 6 tys. osób. Zaprosił do udziału w dniu 2 lipca Dni Nowego 

Miasta, 6 sierpnia Piknik Militarny oraz 20 sierpnia Dożynki Gminne w Żdżarach.   

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. Po przerwie 

wznowiono obrady. 

 

Po przerwie o godz. 12.00 na salę obrad wróciła radna Iwona Lepa.  

 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Andrzej Przyborek przedstawił informacje w 

zakresie realizacji zadań na terenie naszej gminy. W dniu 23 maja 2017 roku 

podpisano umowę z Przedsiębiorstwem Robót Drogowych Zaskórski i Wspólnicy, 

Sp. z o. o., ul. Opoczyńska 38, 26 – 434 Gielniów na przebudowę drogi lokalnej we 

wsi Nowe Łęgonice oraz drogi lokalnej we wsi Żdżary na kwotę brutto 181 327,28 

zł z terminem wykonania do dnia 12 lipca 2017 roku. 
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W dniu dzisiejszym otwarto oferty złożone w przetargu nieograniczonym na 

przebudowę drogi gminnej Bełek – Świdrygały we wsi Świdrygały. Wpłynęła 1 

oferta przedstawiona przez Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Zaskórski i 

Wspólnicy,  

Sp. z o. o., ul. Opoczyńska 38, 26 – 434 Gielniów na kwotę 195 234,21 zł. 

Dzisiaj układana jest nawierzchnia bitumiczna na osiedlu przy ulicy 

Tomaszowskiej, trwają prace na osiedlu przy ulicy Ogrodowej (sfrezowano 

trylinkę, wymieniono część krawężników, trwa korytowanie i wykonywanie 

podbudowy). W Łęgonicach trwa korytowanie i wykonywanie podbudowy. 

Całkowite zakończenie prac w przyszłym tygodniu. W pierwszej połowie lipca 

zakończą się także prace przy przebudowie ulicy Malinowej, Morelowej i 

Orzechowej w Nowym Mieście. 

Dobiega końca realizowanie remontów dróg związanych z funduszem sołeckim. 

Powinny się zakończyć na początku lipca. 

Zrealizowano: Borowina, Domaniewice, Godzimierz, Gostomia, Łęgonice 

(inwestycyjne chodnik), Nowe Bieliny, Nowe Strzałki, Pobiedna, Promnik, Prosna, 

Rokitnica, Wierzchy, Sacin (oświetlenie), Wola Pobiedzińska (oświetlenie), Nowe 

Łęgonice (inwestycyjne droga). 

Pozostały: Bełek, Dąbrowa, Rosocha, Sańbórz, Świdrygały, Wał, Wola 

Pobiedzińska, Wólka Magierowa, Żdżarki. 

 

PKT 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poprosił Skarbnika 

Miasta i Gminy p. Ewę Bator o przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za 2016 rok. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformowała, że 

Burmistrz Miasta i Gminy zgodnie z ustawą o finansach publicznych przedłożył 

sprawozdanie roczne z wykonania budżetu gminy za 2016 rok, sprawozdanie z 

realizacji planu finansowego samorządowej instytucji kultury oraz informację o 

stanie mienia komunalnego za 2016 rok. Sprawozdanie obejmuje wykonanie 

dochodów i wydatków w zakresie zadań własnych gminy, zadań zleconych przez 

administrację rządową, zadań zrealizowanych na podstawie porozumień między 

jednostkami samorządu terytorialnego oraz przychodów i wydatków 

samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych działającego 

od dnia 1 stycznia 2011 roku, zrealizowanych inwestycji, sprawozdania z 

działalności samorządowej instytucji kultury oraz informacji o stanie mienia 

komunalnego jako dokument towarzyszący sprawozdaniu z wykonania budżetu za 

2016 rok. W pierwotnej wersji uchwały budżetowej na 2016 rok Rada Miejska 

uchwaliła dochody w wysokości 22 483 166zł., natomiast wydatki 24 613 166zł. , 

gdzie zaplanowano deficyt budżetu 2 130 000zł. w budżecie 2016r. zaplanowano 

również przychody z kredytów w kwocie 450 000zł. na spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań. W trakcie roku dokonywano zmian w budżecie. Rada 

Miejska podjęła 9 uchwał w sprawie zmian w budżecie, natomiast Burmistrz 

Miasta i Gminy w ramach swoich upoważnień wydał 26 zarządzeń w sprawie 

zmian w planie dochodów i wydatków budżetu gminy. Po wszystkich zmianach 
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plan dochodów wyniósł 28 355 970,78zł. , a plan wydatków 29 710 970,78zł. z 

planowanym deficytem budżetu w wysokości 1 355 000,00zł. 

W budżecie 2016 roku na zadania zlecone z zakresu administracji rządowej i inne 

zadania zlecone przeznaczono 7 673 945,78zł. Były to dotacje z Mazowieckiego 

Urzędu Wojewódzkiego, Krajowego Biura Wyborczego, dotacje z budżetu 

państwa, dotacje ze Starostwa Powiatowego w Grójcu. 

Dochody budżetu zrealizowano w wysokości 28 355 970,78zł. tj. 95,36% 

przyjętego planu. W realizacji dochodów nie odnotowano  znacznych odchyleń od 

ogólnego wskaźnika wykonania dochodów. Dochody z mienia gminy za 2016 rok 

wyniosły 434 984,56zł. z tego dochody ze sprzedaży majątku 222 182,90zł. za 

wieczyste użytkowanie 12 161,45zł. dochody z najmu i dzierżawy 199 505,17zł., 

odsetki od nieterminowo regulowanych należności 1 135, 04zł.  

Wydatki zrealizowano w wysokości 26 760 622,29zł. tj. 90,07% przyjętego planu. 

W ramach zrealizowanych wydatków nie odnotowano znacznych odchyleń od 

wskaźnika wykonania wydatków ogółem. 

Dług gminy na koniec roku wyniósł 1 664 989,00zł. i stanowi 6,16% wykonanych 

dochodów ogółem. Wydatki związane z obsługą zadłużenia kwota 41 703,65zł.co 

stanowiło 1,63% wykonania dochodów. Rozchody na dzień 31.12.2016 roku 

wyniosły 441 703,65zł. Dochody zrealizowano w wysokości 27 039 606,51zł. w 

tym bieżące 26 553 478,37zł. dochody majątkowe 486 128,14zł. Wydatki 

zrealizowano w wysokości 26 760 622,29zł. w tym bieżące 24 446 200,53zł. i 

majątkowe 3 018 942,11zł. Rok budżetowy 2015 zamknął się nadwyżką budżetową 

w wysokości 2 314 421,76zł.  

Pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania nie stwierdzono. Sprawozdanie 

stanowi załącznik  nr 5 do niniejszego do protokołu. 
 

Pani Skarbnik przedstawiła sprawozdania finansowe za 2016 rok: Bilans z 

wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą sporządzonego na dzień 31.12.2016r., bilans z wykonania budżetu jednostki 

samorządu terytorialnego, bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu 

budżetowego, rachunek zysków i strat oraz zestawienie zmian w funduszu 

jednostki. Sprawozdania finansowe zostały szczegółowo omówione na posiedzeniu 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskie w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania nie stwierdzono. Sprawozdania 

finansowe za 2016 rok stanowią załącznik  nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił Uchwałę 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w 

Radomiu Nr Ra.198.2017 z dnia 24 kwietnia 2017 roku, w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Gminy Nowe Miasto nad Pilicą sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za rok 2016. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego  

protokołu. 

 

Salę obrad o godz. 13.30 opuścił radny Dariusz Dziurowicz. 
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Na salę obrad o godz. 13.35 przybył radny Kazimierz Tomczyk.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina poinformował, że 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 18 kwietnia, 16 maja, 30 maja 2017 

roku rozpatrzyła pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy 

sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2016 rok.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina poinformował, że 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 18 kwietnia, 16 maja, 30 maja 2017 

roku rozpatrzyła pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy 

sprawozdanie finansowe za 2016 rok.  

 

Salę obrad opuściła o godz. 13.35 Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Zaraś.  

Na salę obrad wróciła o godz. 13.40 Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Zaraś.  

Na salę obrad wrócił o godz. 13.45 radny Dariusz Dziurowicz. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina odczytał uchwałę Nr 

1/2017 Komisji Rewizyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 30 maja 2017 roku 

w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił Uchwałę 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w 

Radomiu Nr Ra.271.2017 z dnia 8 czerwca 2017 roku, w sprawie opinii o 

przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy. Uchwała stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego  protokołu. 

Dyskusja -  Przewodniczący Rady pogratulował panu Burmistrzowi i życzył 

dalszych sukcesów w pracy.  
 

PKT 9 a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. W 

głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXXIII/222/2017  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

 

PKT 9 b 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za rok 2016.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. W 

głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 1 uchwalono uchwałę Nr XXXIII/223/2017  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady pogratulował Burmistrzowi i życzył dalszych sukcesów w 

pracy na rzecz naszej Gminy. Pana Burmistrza nagrodzono oklaskami. Pan 

Burmistrz podziękował za udzielenie absolutorium za pozytywną opinię 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej, radnym oraz pani Skarbnik, która jest za budżet 

odpowiedzialna za dobrą współpracę.  

Podziękowania dla pani Skarbnik złożył Przewodniczący Rady. 
 

PKT 9 c 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. W 

głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXXIII/224/2017  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 9 d 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2017-20122.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. W 

głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXXIII/225/2017  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 9 e 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie skreślenia zabytku i wyłączenia karty adresowej z 

Gminnej Ewidencji Zabytków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. W 

głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXXIII/226/2017  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 11 

Pan Burmistrz w imieniu swoim i ojca Gwardiana podziękował wolontariuszom 

oraz radnym, za pomoc przy organizowaniu spotkania z błogosławionym przy 

udziale Prezydenta RP oraz wszystkim tym, którzy w sposób finansowy wspomogli 
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ojca Gwardiana. Następnie pan Burmistrz poprosił sołtysów o zaangażowanie się w 

organizację Dożynek Gminnych. W związku z nieoficjalnymi informacjami  

kontrole drogowe Policji nie są organizowane przez Burmistrza i obecnych radnych 

wynika to z pracy Policji. Pan Burmistrz odniósł się w kwestii poruszonej na 

posiedzeniu komisji przez radnego Sebastiana Stolarka dotyczącego wysypywania 

gruzu budowlanego przy starorzeczu. Pan Burmistrz odpowiedział, że jeżeli radny 

widzi taką sytuację powinien na bieżąco informować i ustalił kto wysypuje gruz 

wówczas działania można by podjąć duszo szybciej. Zakład Gospodarki 

Komunalnej usunie gruz. Pan Burmistrz powiedział, że mieszkańcy nadal 

wyrzucają odpady wielkogabarytowe i inne do lasu. Na terenie miasta i gminy 

odpady wielkogabarytowe będą odbierane sprzed posesji zgodnie z 

harmonogramem lub w Punkcie Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych – 

plac Zakładu Usług Komunalnych. Informacja pojawi się na stronie internetowej 

Urzędu.  

 

Przewodnicząca Osiedla Nr 1 p. Helena Pardej podziękowała za rozpoczęcie prac, 

które będzie obejmowało położenie nowej nawierzchni asfaltowej przy ul. 

Ogrodowej (stare osiedle). Zwróciła się z prośbą o połączenie całego odcinka 

drogi. 

 

PKT 12 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz 

Pietrucha zamknął o godz. 13.30 obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym i 

stanowi integralną część protokołu.  

 

 

   

Protokółowała        Przewodniczył  

         Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas                                 mgr Tomasz Pietrucha 

 


